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حسین جمشیدی، شهروند| قبل از این که رسول 
خادم بعد از س��ال های پایش دوباره به کشتی باز شود، 
در کنار محمد بنا که در کش��تی فرنگی تیمی خوب را 
برای المپیک 2012 س��اخته بود، غلامرضا محمدی 
نیز همین روند را در کشتی آزاد در پیش گرفته بود اما 
او نتوانست مثل همتای خود در کشتی فرنگی، تیمی 
را که آماده کرده بود، به المپیک ببرد. همکاری یکی از 
همدوره های رئیس فدراسیون کش��تی با تیم ملی در 
مقاطعی دیگر ادامه داشت اما محمدی معتقد است تا 
خادم در فدراس��یون حضور دارد، نمی تواند در تیم ملی 
کار کند. در دست داشتن همزمان ریاست فدراسیون 
و س��رمربیگری تیم ملی مورد انتقاد س��رمربی سابق 
آزادکاران است. در ادامه گفت وگوی غلامرضا محمدی 

را با »شهروند« می خوانید: 
   با این که 2 ماه از بازی های آسیایی می گذرد اما 
کمترین خبر از کشتی این روزها شنیده می شود؟

خبر که درخصوص کش��تی زیاد اس��ت اما دوستان 
آن قدر فضای فدراس��یون را بسته اند که هیچ کس حق 
ندارد درباره کش��تی حرف بزند. رئیس فدراسیون نیز 
هیچ وقت پاسخگو نیست و سالی یک بار صحبت می کند. 
   ش�ما در مقاطع�ی بعد از حض�ور خ�ادم نیز با 
فدراسیون همکاری داشتید اما بازهم جدا شدید؟

من و رسول خادم از 20 س��ال قبل با هم رفیق بودیم 
اما این زمان است که واقعیت انسان ها را نشان می دهد. 
خادم از زمانی که کش��تی می گرفت، سیاست داشت و 
همان موقع نیز در مقاطعی که تیم ملی احتیاج شدیدی 
به او داشت، کشتی را رها کرد و به عرصه سیاست رفت. 
البته رابطه من و رسول تا زمانی که او به کشتی بازگردد و 
سرمربی تیم ملی شود، خوب بود اما بعد از آن دیگر همه 
چیز عوض شد. من بعد از همان مقطع که با آمدن این آقا 

از کشتی بیرون رفتم، بازهم به خاطر علاقه ام به این رشته 
به تیم ملی برگشتم اما دیدم که دارم زیر دست این آقایان 
له می شوم و چون ش��خصیت خودم را دوست داشتم، 
بیرون آمدم. داش��تند کاری می کردند که من دست به 
خودکشی بزنم زیرا نقش مترسک را در تمرینات داشتم. 

من و خادم دیگر نمی توانیم همدیگر را تحمل کنیم.
   به نظر می رسد به نوع کار خادم در فدراسیون 

به شدت انتقاد دارید.
زمانی ک��ه خادم به کش��تی آمد و توس��ط خطیب 
به عن��وان مدیرفنی تیمه��ای ملی انتخاب ش��د، من 
خوشحال شدم زیرا فکر می کردم که او می خواهد تیم 
را مدیریت کند اما غافل از این که آمده تا اسب زین شده 
را سوار شود و در آستانه المپیک تیمی را که من 4 سال 

روی آن زحمت کش��یده بودم، برای خود کند. من هم 
مثل بنا تیمی قدرتمند برای المپیک 2012 بسته بودم 
و آزادکاران نیز می توانستند به جای یک نقره و 2 برنز، 
3 طلا بگیرند. اگر خادم می گذاشت من کارم را تا پایان 
المپیک ادامه می دادم، قطعا من هم مثل بنا یک اسطوره 

می شدم. البته بنا هم به سرنوشت من دچار شده است.
   اما با انتقاداتی که ش�ما دارید، به نظر می رسد 
کشتی نتیجه ای نس�بتا راضی کننده در 2 سال 

اخیر گرفته است؟
نتیجه کش��تی در بازی های آس��یایی خوب بود 
چون تیم خوبی داریم. این کش��تی گیرانی که الان 
برای تیم ملی مدال کسب می کنند از لپ لپ که در 
نیامدند. امثال من روی این کشتی گیران کار کردیم 

تا به این جا رس��یده اند. ش��اید الان و 2 سال بعد هم 
نتیجه راضی کننده باشد اما بعد از رسول خادم کسی 
می ماند که بخواهد سرمربی تیم ملی شود؟ براساس 
چه منطق��ی در دنیا این آقا هم رئیس فدراس��یون 
است و هم س��رمربی تیم؟ فضای کشتی را بسته و 
می خواهد در تمام امور دخالت کند. مطمئن باشید 
وقتی از کش��تی برود، می فهمید که چه بلایی سر 

کشتی آمده است.
   اما خادم معتقد اس�ت که اعضای شورای فنی 

او را با اصرار به عنوان سرمربی انتخاب کرده اند!
من در ش��ورای فنی بودم و چون به صحبت آقایان 
گوش نمی کردم، مرا بیرون کردند. برای پیشکسوتانی 
که در این شورا هستند، احترام قائلم اما این فقط یک 
نمایش اس��ت و همه تصمیمات با نظ��ر خادم گرفته 
می شود. به طور کلي دوستان اجرای سناریو را خیلی 
خوب بلدند و در اجرای فرآیند انتخابی نیز همین گونه 
برخورد می کنند. در دوره خطیب نی��ز خادم در واقع 
رئیس اصلی فدراسیون بود و در این مدت 12 میلیارد 
از وزارت ورزش گرفت��ه اس��ت. با این ح��ال هنوز هم 
میلیاردها بدهی برای فدراس��یون باقی مانده و آقایان 

فقط شعار می دهند.
   با ای�ن وضع فکر می کنی�د در المپیک آینده 

کشتی چه نتیجه ای کسب می کند؟
کش��تی آزاد ایران از المپیک 2000 سیدنی که دبیر 
به طلا رسیده، هنوز نتوانسته طلا کسب کند و 3 دوره 
متوالی ناکام مانده است. به نظرم شرط موفقیت در این 
دوره نیز کسب مدال طلا است. نتیجه ای که امسال در 
مسابقات جهانی گرفتیم نیز تعریفی نداشت و بدون طلا 
به نایب قهرمانی رسیدیم. البته با این وضع مدیریت به 

نظرم قهرمان المپیک هم شویم، فایده ای ندارد.

غلامرضا محمدی، سرمربی سابق تیم ملی کشتی در گفت وگو با »شهروند«: 

خادمرئیسنمیشد،مثلبنااسطورهمیشدم
 مدال آوران فعلی از لپ لپ درنیامدند، شاگرد من بودند              در تمرینات تیم ملی نقش مترسک را داشتم!

روی خط فوتبال د  نیا

افشاگری های جدید درباره آرایش کریس رونالدو

کرمپودر27دلاری!
ش�هروند| دور جدید حملات علیه کریس رونالدو 
شروع شده اس��ت؛ درست مانند  سال گذشته که سپ 
بلاتر، رئیس فیفا هنگام سخنرانی در دانشگاه آکسفورد 
به تقلید حرکات او هنگام زدن ضربات آزاد پرداخت و 
ستاره پرتغالی را به خاطر توجه بیش از حد به موهایش 
مس��خره کرد، این بار نوبت به مانوئل نویر رس��ید تا با 
طعنه به مرد  س��ال 2013 فوتبال دنیا ادعا کند هرگز 
مانند کریس با زیر پیراهنی برای یک ش��رکت تبلیغ 
نمی کند. همسر مت هوملس، کاندیدای دریافت جایزه 
زیباترین گل  سال و عضو تیم جمهوری ایرلند هم ادعا 
کرد رونالدو بیش از آنچه در کیف زنانه او یافت می شود، 
لوازم آرایش استفاده می کند. آیا اعجوبه واقعا این کار را 

انجام می دهد؟
ابروهای خاص

ش��واهد می گوید، بله! رونالدو به طور معمول علاقه 
زیادی به تغییر سریع مدل موهایش دارد. برای پی بردن 

به راز آرایش های رونالدو باید سراغ »راب فارل« آرایشگر 
او و چهره ه��ای معروف تاریخ س��ینما از مرلین مونرو 
تا ماندلا برویم. این چهره مطرح، 2 س��ال پیش، پس از 
رقم زدن یک مدل موی جدید برای کریس توییتی با 
این مضمون به نمایش گذاشته بود: »واقعا خسته شدم. 
آرایش موهای کریس خیلی دشوار است و انرژی زیادی 
از من می گیرد چون او شخصا حساسیت زیادی در مورد 
ظاهر خود دارد.« ظاهرا موضوع تنها به مدل مو خلاصه 
نمی شود چون او بیش از هر فوتبالیستی علاقه مند به 
تمیز کردن ابروهایش اس��ت و فارل معمولا بخشی از 
هزینه زیباتر کردن رونالدو را از طریق دس��ت بردن به 
ابروی او به دس��ت می آورد. قیمت کرم پودرهایی که 
رونالدو برای شفافیت پوستش استفاده می کند »جک 

بلک دوبل« است با قیمتی حدود 27 دلار!
تربیت بدنی

برخلاف آنچه گفته می شود سایر عناصر زیبایی 

رونالدو در بدن خوش تراش او خلاصه می ش��ود؛ 
آنچه حاصل تربیت بدنی رونالدو پس از تمرین های 
سخت و ورزش های سنگین است! او پیش از این به 
مدت خیلی کوتاهی گوشواره الماسی سفیدرنگی 
ب��ه ارزش 159 هزار و 99 دلار به گوش��ش آویزان 
می کرد. به طورکلی طبق آنچه از طریق ش��ایعات 
به گوش می رسد، رونالدو بخش کوچکی از درآمد 
س��الانه 28 میلیون دلاری خود باب��ت تبلیغات را 
صرف خرید لوازم آرایشی و عینک آفتابی معمولا 
17 هزار دلاری خود می کند؛ آنچه از بازیکن برنده 
2 عنوان بهترین بازیکن جهان یک نمونه خاص در 
فوتبال و البته صنعت مد ساخته است؛ به حدی که 
حتی لیونل مسی کم علاقه به تبلیغات هم با وجود 
اصرار و علاقه ش��رکت های بزرگ به تبدیل شدن 
او به مدل تبلیغاتی، هنوز نتوانسته نزدیک رقیب 

جدی اش شود. 

دوپینگیها،اعترافمیکنند

6، 7 س��الی است که مس��ئولیت کمیته پزشکی 
فدراس��یون را برعهده دارم که نمی توان این سال ها 
را با دوره های گذشته مقایسه کرد، البته نه این که از 
خود راضی باش��م؛ بلکه نمونه هایی که در چند سال 
اخی��ر از بازیکن��ان فوتب��ال گرفته می ش��ود، قابل 
قیاس با گذشته نیس��ت. به جز فصل 89 – 90 که 
نمونه های مثبت دوپینگ روند افزایشی داشت، در 
س��ایر فصول این روند س��یر نزولی پیدا کرده است. 
البته این اتفاق را مدیون گسترش آموزش مبارزه با 
دوپینگ در کش��ور، برگزاری کارگاه های آموزشی 
در تمام اس��تان ها، کلاس های آموزش��ی برای تمام 
بازیکنان لیگ برتری و... هستیم. در حرکتی جدید 
س��عی کردیم تم��ام بازیکنانی را که در س��طح اول 
فوتبال کشورمان مشغول فعالیت هستند، از مسائل 
و مش��کلاتی که ممکن اس��ت برای آنه��ا در بحث 
دوپینگ به وجود آید، آش��نا کنیم. در همین راستا 
بازیکنی را در لیگ برت��ر یافت نخواهید کرد که بعد 
از مثبت شدن نمونه اش بگوید »من نمی دانستم« با 
این روند همه بازیکنان بعد از دست زدن به این رفتار 
زشت و بعد از احضارشان اعتراف و تأکید می کنند از 
روی عمد دست به چنین کاری زدم. دیگر این گونه 
افراد هدفشان مشخص است. قصد داشتند با عملی 
غیرورزشی و رفتاری غیرحرفه ای خودشان را برتر از 
حریف ببینند. اتفاق خوشایند دیگر در راه جلوگیری 
از این پدیده شوم قرار دادن بندی در قرارداد بازیکنان 
لیگ برتری با باشگاه هاس��ت که تعهد می دهند، به 
تمام قوانین دوپینگ آشنا هستند و در صورت دست 
زدن به این عمل تمام حقوقشان از سوی باشگاه سلب 
می شود. همچنین داش��تن کادر پزشکی ثابت کنار 
تیم که بازیکنان شبانه روزی بتوانند به آنها دسترسی 
داشته باشند، باعث شده تا جای هیچ بهانه ای باقی 
نماند. حتی این پزشکان نیز تحت کنترل هستند و 
باید در کمیته پزشکی فدراسیون دوره های آموزشی 
را پش��ت س��ر                                                                      بگذارند.  البته این اتفاق خوشایند در 
لیگ های پایین تر رخ نمی دهد و همچنین فوتسالی ها 
از این رخداد محروم هستند که باید به زودی در تمام 
بخش فدراسیون فوتبال فراگیر شود. اگر این اتفاق رخ 
دهد 99/9 درصد ماده های ممنوعه شناسایی می شوند 
و فقط آن بخش اس��تثنا می ماند که نیاز به اطلاعات 
پزشکی بالا و آزمایشگاه های مجهز که در جهت خلاف 
مبارزه با دوپین��گ حرکت می کنن��د، دارد که بعید 

می دانم در ایران بازیکنی از چنین امکاناتی بهره ببرد.

نگاه

ژاوی،سرمربیبارسایلاپورتا
هفته نامه کیکر آلمان مدعی شد که ژاوی هرناندز 
احتمالا گزین��ه مدنظر خوان لاپورت��ا برای هدایت 
بارسلونا در صورت انتخاب وی به عنوان رئیس باشگاه 
در  س��ال 2016 خواهد بود. او به بی بی س��ی گفته 
تمایل دارد هدایت بارسلونا را در اختیار بگیرد. لاپورتا 
درحال حاضر گزینه مورد نظر اکث��ر هواداران برای 
انتخاب به عنوان رئیس باشگاه در انتخابات ریاست 
بارسلونا اس��ت. در این صورت لاپورتا بار دیگر برای 
هدایت تیم روی یکی از بازیکنان سابق این تیم تکیه 
خواهد ک��رد؛ کاری که در زمان انتخ��اب گواردیولا 

به عنوان سرمربی تیم انجام داد.

مایکروسافتهمرئالیشد
ش��رکت نرم اف��زاری مایکروس��افت ب��ه جمع 
اسپانسرهای باش��گاه رئال مادرید ملحق شد. پیش 
از این بارها از علاقه ش��رکت غول آسا به همکاری با 
رئال مادرید اخب��اری به گوش می رس��ید اما اخبار 
مختلف دراین ب��اره در هجمه تغییر نام اس��تادیوم 
رئال مادرید فراموش می ش��د اما روس��ای شرکت 
مایکروسافت ناامید نش��دند و پس از شرکت هایی 
مثل آئودی، هواپیمایی امارات، شرکت نفت ابوظبی 
و آدیداس به یکی دیگر از اسپانسر پرافتخارترین تیم 

اروپا تبدیل شدند.

آلمانیهارویبستهشکلات
شرکت معروف تولید شکلات »کیندر« در اقدامی 
جالب، تصویر کودکی س��تاره های فوتبال آلمان را 
روی بس��ته های خود برد و با توجه به مختلف بودن 
پست آنها، یک تیم را تشکیل داد. به هرحال پس از 
قهرمانی تیم ملی آلم��ان در جام جهانی 2014 تب 
فوتبال در کشور فوق پیش��رفته اروپایی بالا رفته و 
شرکت های بزرگ هم برای عقب نماندن از قافله خود 

را بر موج فوتبال سوار کرده اند. 

اعلامجرمهلندیهایعلیهنژادپرستان
در چند روز گذش��ته در ش��بکه های اجتماعی 
 علی��ه چن��د بازیک��ن تی��م هلن��د، به خص��وص 
»لئوری فر« حملات زیادی از س��وی کاربران ش��ده 
و همین امر دادس��تانی این ش��هر را وادار به ورود به 
این ماجرا کرده است. البته قبل از اقدام، فدراسیون 
فوتبال هلند خواهان مداخله دستگاه های قضایی 
در این زمینه ش��ده بود. رابین فان پرسی ، کاپیتان 
تیم ملی این کش��ور و عضو باشگاه منچستریونایتد 
نیز از اقدام دادس��تانی حمایت ک��رد و گفت: »آنچه 
دادس��تانی انجام داد، درس��ت اس��ت. همه ما یک 
تیم هس��تیم و هیچ تفاوتی میان اعضا وجود ندارد. 

امیدوارم خطاکاران در این ماجرا مجازات شوند.«

ورزش جهان

تیتر بازی

 اینستاگرام

  در مراسم افتتاحیه مسابقات واترپلوی زیر 18 سال 
کشور در زنجان به یاد ایمان ولی زاده، قهرمان واترپلو 
که چندی پیش در سانحه ای رانندگی جان باخت، 

یک دقیقه سکوت انجام شد.
  س��خنگوی باش��گاه بایرن مونی��خ از مصدومیت 
س��نگین فیلیپ لام خبر داد. او 3 ماه دور از فوتبال 

خواهد بود.
  لیگ برتر دوچرخه سواری در ماده پیست با حضور 
9 تیم در 3 مرحله برگزار و با قهرمانی تیم پیشگامان 

کویر یزد به پایان رسید. 
  براساس اعلام کمیته پزشکی فدراسیون فوتبال 2 
نمونه آزمایش دوپینگ بازیکنان لیگ برتری و لیگ 

دسته دومی مثبت شده است.

عمران زاده: پرسپولیسی ها 6 را یادشان هست؟!/ 
 نم��اد 4 اس��تقلال ه��م فیلمش موجود اس��ت

 هم عکسش
مرادی: مشکلی پیش نیاید، جهانبازی دربی 79 را 

قضاوت می کند
شمس�ایی: با افتخار و با برنامه س��رمربی تیم ملی 

فوتسال می شوم
تاج: احتمال دارد از سهمیه مان در آسیا کم شود

ورمزیار: در دربی  سال 70 می توانستیم 6 گل بزنیم/ 
مراعات بعضی از دوستانمان در پرسپولیس را کردیم

خلیلي: در 2 سال 6 گل به استقلال زدم/ اگر بودم در 
همین بازي هم گل مي زدم

پدر،عشق،پسر

زین الدین زیدان، اسطوره فوتبال فرانسه با قرار 
دادن این عکس از خود و پسرش در اینستاگرام 
نوشته است: »پدر، عشق، پسر«. انزو زیدان، پسر 
ستاره سابق تیم ملی فرانسه این روزها در کاستیا 

تیم دوم رئال مادرید شاگرد پدرش است.

خوشحالی نودی ها از معاونت پورمحمدی

خیالعادلراحتشد
ش�هروند| در حالی بعد از تغییرات در مدیریت 
صداوس��یما زمزمه هایی مبنی بر احتمال تعطیلی 
برنامه 90 شنیده می شد، به نظر می رسد در نهایت 
این اتفاق به سود عادل فردوسی پور و برنامه 90 رقم 
خورد. بازگشت اصغر پورمحمدی به صداوسیما آن 
هم در سمت معاونت، باعث شد تا عادل با دیدن یار 
قدیمی خود در این سازمان بدون دغدغه به کارش 
ادامه دهد. پورمحمدی که قبلا مدیریت شبکه سوم 
سیما را برعهده داش��ت، یکی از حامیان همیشگی 
برنام��ه 90 و فردوس��ی پور بوده و قطع��ا این بار نیز 

حضورش باعث دلگرمی برنامه 90 خواهد بود. 
در همین باره مازی��ار ناظمی، مدیر روابط عمومی 
وزارت ورزش با انتش��ار پس��تی در اینستاگرامش 
با اعلام خب��ر بازگش��ت پورمحمدی به س��ازمان 
صداوسیما این بار در مقام معاون این سازمان نوشت: 
»خوشحالم حاج اصغر پورمحمدی به سیما بازگشت 
این بار معاون سازمان... روزهای 90 و عادل انشاءالله 
بهت��ر و پربارتر ادام��ه پیدا می کند.« فردوس��ی پور 
هم اکنون سال هاست که یکی از برنامه های پربیننده 
را به خود اختصاص داده و به نظر می رسد تا سال ها 

می تواند به راهی که در پیش گرفته، ادامه دهد.

نایمخن برای جهانبخش شرط گذاشت

بگرددنبالبازیکنترازاول!
شهروند| علیرضا جهانبخش فصل فوق العاده ای 
را س��پری کرده. او به عنوان بهتری��ن بازیکن ژوپیلر 
لیگ پیشنهادهای بسیاری در جیب دارد اما مدیران 
نایمخن، درس��ت مثل تابس��تان که اجازه جدایی 
جهانبخش را صادر نکردند، ش��اید در زمستان هم 
جلوی ترانس��فر او را بگیرند. در تابس��تان، علیرضا 
به خرونینخن نزدیک ش��ده بود اما پروژه بازگشت 
نایمخن به لیگ برتر هلند مدیران نایمخن را بر آن 
داشت تا با جدایی س��تاره ایرانی تیمشان مخالفت 
کنند. حالا و برای نقل و انتقالات ژانویه هم علیرضا 
چندین و چند پیش��نهاد از داخل و خ��ارج از هلند 
دارد اما فعلا که مدیران نایمخن با جدایی او موافقت 
نکرده ان��د. آنها ش��رط جالبی پی��ش روی علیرضا 
ق��رار داده اند. امیر  هاش��می مقدم، مدیربرنامه های 
جهانبخ��ش در این باره به »ش��هروند« می گوید: »به 
علیرض��ا گفته ان��د در صورتی اج��ازه جدایی اش را 
صادر خواهند کرد که یک بازیکن ایرانی همسطح با 
خودش، هم از لحاظ فنی و ه��م از لحاظ اخلاقی به 
آنها معرفی کند تا جایگزینش کنند. این مسأله اگرچه 
نشان از قدرتمندی علیرضا دارد اما به  هر حال باید سعی 
کنیم تا رضایت آنها را بگیریم. جهانبخش برای نیم فصل 
پیش��نهادهای خوبی دارد و ما سعی می کنیم بتوانیم 

مقدمات انتقال به یک باشگاه بزرگتر را فراهم کنیم.«

حاشیه

ذره بین

شهروند| هیأت رئیسه فدراسیون فوتبال در حالی  
که تا پیش از این هیچ بحثی درباره مالکیت ساختمان 
استقلال و پرسپولیس وجود نداشت به یکباره طلب 
اجاره از 2باش��گاه بزرگ پایتخت کرده اس��ت. این 
تصمیم فدراس��یون با واکنش مسئولان استقلال و 
پرسپولیس همراه بود. از طرفی افشارزاده اعلام کرده 
که ساختمان باشگاه استقلال به نام این باشگاه است. 
از سوی دیگر پرسپولیسی ها تصمیم فدراسیون را 
عجیب دانس��تند، البته خطیب، مدیرعامل سابق 
سرخپوشان مدعی ش��ده که 700 میلیون در دوره 
مدیریتش بابت خرید ساختمان پرداخت کرده اما 

سند به نام باشگاه نخورده است.

در زمان ریاس��ت دادکان س��اختمان های فعلی 
سرخابی ها برای این 2 باشگاه خریداری شده و در این 
سال ها هیچ ادعایی از سوی فدراسیون برای مالکیت 
این 2 باشگاه مطرح نشده بود. به نظر می رسد حالا 
که بحث خصوصی سازی اس��تقلال و پرسپولیس 
جدی تر مطرح شده و به گفته مسئولان تا پایان  سال 
باید این اتفاق رخ دهد، فدراسیون قصد دارد با مطرح 

کردن بحث مالکیتش اجازه ندهد این 2 ساختمان 
همراه با اموال باشگاه واگذار شود. 

به گفته غلامحس��ین زمان آبادی، سخنگوی 
این ک��ه  ب��رای  دادکان  فدراس��یون  س��ابق 
ساختمان های فعلی توسط این 2 باشگاه فروخته 
نشوند، سندش��ان به نام فدراسیون باقی مانده اما 
هدف اصلی کمک کردن اس��ت، البته دادکان که 

کلید اصل��ی این ماجرا به نظر می آی��د در این  باره 
می گوی��د: »در آن زمان با ه��دف کمک کردن به 
2باشگاه دولتی استقلال و پرسپولیس 2 ساختمان 
فعلی برایشان توسط فدراسیون خریده شد که قرار 
بود سندش��ان نیز به نام خود باشگاه ها شود اما به 
دلیل تغییرات مدیریتی این مس��أله در دوره من 
عملی نش��د. بعد از آن نیز اقدامی در این باره نشد 
تا این که حالا فدراس��یون ادعاي مالکیت دارد و از 
استقلال و پرسپولیس طلب اجاره کرده است. به 
نظر فدراسیون از این وضع قصد سوءاستفاده دارد 
وگرنه در اصل این ساختمان ها جزو اموال استقلال 

و پرسپولیس محسوب می شوند.«

ماجرای ساختمان  های استقلال و پرسپولیس چیست؟

امانازخصوصیسازی
  دادکان: فدراسیون به دنبال سوءاستفاده است

دکتر احمد هاشمیان
 رئیس کمیته پزشکی 
فدراسیون فوتبال

شهروند| سی امین قسمت سریال رقابت رقبای سنتی آسیا درحالی روی 
چمن سبز آزادی اکران شد که با گذشت دقایقی از بازی متوجه شدیم سبزی 
بیش از حد زمین ناش��ی از اهمال بازیکنان)!( و سرمربی پرتغالی کشورمان در 
عملی کردن وعده بلعیدن چمن است! کلمه »اهمال« در سراسر یک نیمه اول 
نه چندان تکرار می شد؛ وقتی کم تماشاگرترین بازی تاریخ کره جنوبی و ایران 
با حدود 4 هزار نفر در غیاب تعداد زیادی از دوس��تداران فوتبال روی پرده رفت 
و وقتی یک نیمه اول کاملا کس��الت آور و توام با بازی ضعیف تیم کی روش به 

نمایش درآمد.
تغییرات تاکتیکی

درباره تغییرات تاکتیک ما نس��بت به جام جهانی می توان به حضور ثابت 
جهانبخش )شاید مجیدی این بار او را بشناسد!(، انتقال حاج صفی )راقم یکی 
از خنده دارترین صحنه های نیم��ه دوم( از  هافبک چپ به دفاع چپ، بیرون 
ماندن امیرحسین صادقی از ترکیب ثابت و حضور خسرو حیدری در پست 
دفاع راست اش��اره کرد. حضور دژآگه در سمت چپ میدان هم در نوع خود 
نکته جالبی بود. ترکیب ثابت کره جنوبی با جین هیون، جانگ هیم سو، کیم 
چانگ سو، کواک تاه وی، پارک جو هو، سونگ هیونگ می، لی چون هو، یون 
سوک یونگ، کو جا چئول، کی س��ونگ یونگ و لی چونگ هو.کی سیونگ 
یو بازیکن سوانسی انگلیس و سونگ هیونگ می بازیکن تیم لورکوزن آلمان 
لژیونرهای کره جنوبی شکل گرفت. پس از یک نیمه کم تحرک و درحالی که 
دروازه بان کره جنوبی یک فرصت خوب گلزنی را از قوچان نژاد گرفت، 2 تیم 
به استقبال نیمه دوم رفتند. شاید بتوان از حقیقی به عنوان یکی ازخوب های 
ایران در نیمه اول یاد کرد چون با چن��د مهارخوب اجازه نداد کره جنوبی در 
نیمه اول به گل برسد. در نیمه دوم بازی کمي رنگ و بوی جدی تری به خود 

گرفت؛ به حدی که منتظری بر سر یک خطا با بازیکن حریف درگیر شد اما 
داور با دخالت به موقع مانع ادامه درگیری ش��د. ب��ه هرحال کی روش پس 
از ت��داوم روند بازی نیمه اول، چند تعویض انج��ام داد؛ ابتدا در 2 جابه جایی 
همزمان س��ردار آزمون به جای قوچان نژاد و رفیع��ی دراولین بازی  ملي به 
جای ش��جاعی به میدان رفتند. درادامه وریا غفوری به جای خسرو حیدری 
و ابراهیمی به جای جهانبخش راهی زمین شدند. اگر از تعویض های بیش از 
حد تیم کی روش متعجب شدید باید بدانید طبق عرف بازی های دوستانه در 

کنفرانس پیش از بازی 2 طرف بر سرانجام 6 تعویض توافق کردند.
ضربه آزاد

نقطه عطف بازی، ضربه آزاد زیبای نکونام بود که پس از برخورد به 2 تیر دروازه 
در شرایطی مشکوک به خطا توسط س��ردار آزمون به گل تبدیل شد. این گل 
خشم نهفته در ساق های بازیکنان کره جنوبی را علنی کرد. بازی کاملا خشن 
ش��د و به خصوص کره ای ها پس ازهر برخورد به داور و بازیکنان ایران اعتراض 
می کردند. ماجرا در دقایق پایانی دراماتیک تر شد و 2 طرف لحظاتی قبل و پس 
از پایان بازی به شکل دسته جمعی وارد درگیری فیزیکی شدند. انگار اولین 3 

پیروزی متوالی ایران بر کره جنوبی، حسابی رقیب را عصبانی کرده بود!
حاشیه   ها

   موعود بنیادی فر، داور چهارم بازی پس از ثبت گل ایران به سمت کی روش 
رفت و با او دست داد!/    وزیر ورزش و جوانان از نزدیک بازی تیم ملی را مشاهده 
کرد./    پس از سوت پایان، تماشاگران نام مرتضی پاشایی، خواننده فقید پاپ 
را جلوی دوربین ها به نمایش گذاشتند. بین 2 نیمه هم آهنگی از این خواننده 

از بلندگوی ورزش��گاه پخش ش��د./    بانوان ک��ره ای در غیاب هم جنس های 
ایرانی خود به تماشای بازی تیم کشورش��ان پرداختند./    قبل از شروع بازی، 
خبرنگاران کره ای درست مانند مسئولان شبکه 3 از دیر رسیدن لیست تیم ها 
گلایه داشتند/    پرچم بزرگ »یا حسین)ع( که در دست تماشاگران بود در میانه 

دعواهای پس از پایان بازی، دور میدان دیده شد.
نکات آماری

   وریا غفوری و سروش رفیعی، اولین بازی ملی خود را انجام داد./    علیرضا 
 حقیقی برای س��ومین بار در 5 بازی ملی خود، دروازه خود را بسته نگه داشت.

/    آزمون با 19 س��ال و 321 روز سن علاوه بر زدن اولین گل رسمی خود برای 
تیم ملی به دستاورد حسن روشن و مهدوی کیا درگلزنی به عنوان یک بازیکن 
جوان رسید؛ درحالی که جوان ترین گلزن تاریخ تیم ملی کریم باقری است که در 

بازی با ایسلند به این افتخار دست یافت.
کی روش: گل ما کاملا درست بود

کارلوس کی روش، سرمربی ایران بعد از برتری مقابل کره جنوبی عنوان کرد: 
»شگفت زده هستم مربی کره درباره گل ما صحبت می کند. گل آزمون کاملا 
درست بود. باید بگویم از پنالتی که برای ما گرفته نشد. شگفت زده ام که مربی 
درحد کره این حرف ها را مطرح می کند و این توجیهات و تقصیر گردن داور کار 
درستی نیست. اگر سرمربی کره این خواسته را دارد که در جام ملت ها روبه روی 
ایران قرار گیرد قطعا ما هم این خواس��ته را داریم. چون دوس��ت داریم مقابل 
تیم های خوب قرار گیریم اما من افتخار می کنم به بازیکنانی که در تیم ملی در 

اختیار دارم.«
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